
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 4/2015 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 84/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση της υπ’ αριθ. 2/2015 απόφασης της 
Σχολικής Επιτροπής Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης επί του απολογισμού της, έτους 
2014. 

 
Σήμερα 19 Φεβρουαρίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 13-2-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

 
Παρόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Τ. Χατζηαθανασίου, 4) Β. Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 
6)Δ.Κουλουριώτης, 7)Δ.Τραπεζανλής, 8)Θ.Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 10)Γ.Σοφιανίδης, 
11)Ν.Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 13)Β.Λυκοστράτης, 14)Μ.Παπαϊωάννου, 
15)Λ.Ακριβόπουλος, 16)Σ.Ασλάνογλου, 17)Γ.Ορφανίδης, 18)Ε.Ιακωβίδου, 19) Χ. Γαϊτάνου, 
20)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 21)Α. Σιακαβάρας, 22)Θ. Τέτος, 23)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 24)Ι.Κυρατλίδης, 
25) Μ. Σουμελίδης, 26) Ν. Τσιαμήτρος, 27)Ζ.Πατσίκας, 28) Α. Καγκελίδης, 29)Γ.Γουλτίδης, 
30)Ι.Παπαγιάννης, 31)Η.Τσιφλίδης, 32)Σ.Ελευθεριάδου, 33)Ν.Μπέκης, 34)Π.Παπαδίνα, 
35)Α.Αποστολόπουλος, 36)Α.Μαρκούλης, 37)Σ.Στουγιάννος, 38)Γ.Μελιόπουλος. 

                 Απόντες 
Χ. Κούτρας, Γ. Κάκαρης, Ι.Χειμώνας 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Ε.Γκόγκα, Ι.Σιδηρόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Η. Μπατσαράς 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Ι.Καραγιάννης, 
Χ. Τσανασίδης, Ν. Αγγέλου, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ. Ζ.Πατσίκας. 
2) Κατά της συζήτηση του πρακτικού επί του 1ου εκτάκτου θέματος αποχώρησε ο κ.Α.Καγκελίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 73/2015 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Τσιαμήτρος και αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 75/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Α.Αποστολόπουλος 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 76/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Α.Αποστολόπουλος, Γ.Μελιόπουλος, 
Α.Καγκελίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 78/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Παπαδόπουλος, Θ.Κορωνάς. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 79/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Λαζαρίδης, Π.Τσαπαρόπουλος, Γ.Ορφανίδης και προσήλθε ο 
κ.Θ.Κορωνάς. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 80/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Κ.Καραπαναγιωτίδης και προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
9)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 81/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Λ.Ακριβόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης 
και προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 82/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Παπαγιάννης, Η.Τσιφλίδης, Σ.Στουγιάννος και προσήλθαν οι κ.κ. 
Λ.Ακριβόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 83/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Α.Καγκελίδης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 84/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Σ.Στουγιάννος 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 85/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Γ.Γουλτίδης και προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 86/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Λ.Ακριβόπουλος, Θ.Αγγελίνας και προσήλθε ο 
κ.Γ.Γουλτίδης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 87/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 89/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ.Ν.Μπέκης 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 90/2015 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Μωυσιάδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 92/2015 απόφασης προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 93/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 

 
 

ΑΔΑ: 7ΘΣΟΩ9Ο-ΕΔΠ



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 10-2-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Παιδείας Γεωργίου 
Σοφιανίδη, που έχει ως εξής: 

 
Σας γνωρίζουμε ότι οι  Σχολικές Επιτροπές εξαιρούνται της υποχρέωσης εφαρμογής των 

διατάξεων του Β.Δ. 17-5/15-6-59 (ΦΕΚ 114 Α΄), «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού 
των δήμων και κοινοτήτων», όπως ισχύει καθώς και του Ν.Δ. 496/1974, «περί λογιστικού των 
Ν.Π.Δ.Δ.» και δεν υποχρεούνται σε σύνταξη προϋπολογισμού. Ο καθορισμός λειτουργίας των 
Σχολικών Επιτροπών και ρύθμιση οικονομικών θεμάτων αυτών καθορίστηκε με την υπ’ αριθ. 
8440/24-2-11 απόφαση του ΥΠ.ΕΣ.Α.Η.Δ. Σύμφωνα με την παραπάνω απόφαση οι Σχολικές 
Επιτροπές δεν συντάσσουν προϋπολογισμό και τα έξοδα αυτών καταχωρούνται σε βιβλίο 
Εσόδων-Εξόδων .  

Συντάσσεται συνοπτικός ετήσιος πίνακας Απολογισμού του προηγούμενου οικονομικού 
έτους που εγκρίνεται από τα Διοικητικά Συμβούλια των Σχολικών Επιτροπών μέχρι το τέλος 
Μαρτίου. Οι σχετικές αποφάσεις των Διοικητικών Συμβουλίων των Σχολικών Επιτροπών 
υπόκεινται στην έγκριση του οικείου Δημοτικού Συμβουλίου . 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' αποφασίσει για την 
έγκριση ή μη της αριθ. 2/2015 απόφασης του Διοικητικού Συμβουλίου της Σχολικής Επιτροπής 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Δήμου Βέροιας με την οποία εγκρίθηκε ο απολογισμός της για το 
χρονικό διάστημα από 1/1-31/12 του έτους 2014, ως εξής : 

 
 

ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤ ΡΟΠΗ  ΣΥΝΟΛΟ 
Ε ΣΟΔΩΝ  

ΣΥΝΟΛΟ 
ΕΞΟΔΩΝ 

ΧΡΗΜΑΤ ΙΚΟ 
ΥΠΟΛΟΙΠΟ  

ΔΕ ΥΤΕ ΡΟΒΑΘΜΙΑΣ 
Ε ΚΠΑΙΔΕ ΥΣΗΣ ΔΗΜΟΥ 
ΒΕ ΡΟΙΑΣ 1. 143.387,80  641. 965, 88  501. 421, 92  

 
Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Μελιόπουλος: Το μεγάλο ταμειακό υπόλοιπο που μας ήρθε από την προηγούμενη Σχολική 

Επιτροπή, τα 500.000,00€, δεν υπήρχαν ανάγκες; Πως έμεινε τόσο μεγάλο ταμειακό υπόλοιπο; Η 
Α΄βάθμια γιατί δεν μας έφερε αυτό το πράγμα που συζητούμε σήμερα για τη Β΄θμια; 

Πρόεδρος: Θα έρθει, δεν είναι έτοιμο.  
Λοιπόν, κα Γαϊτάνου, γιατί υπάρχει πλεόνασμα σας ρώτησε. 
Γαϊτάνου: Το πλεόνασμα δημιουργήθηκε από τα προηγούμενα έτη, έφτασε στα χέρια μας 

και ο λόγος είναι ο τρόπος διαχείρισης των οικονομικών στη σχολική επιτροπή. 
Μπέκης: Να πω λοιπόν ότι συμπλέκονται και τα δύο θέματα και αυτό που μιλάει για 

έγκριση του απολογισμού και το επόμενο και κατά τη γνώμη τη δική μου είναι πολύ σημαντικό το 
γεγονός, αυτό που ρώτησε ο κ.Μελιόπουλος, ότι δεν μας ήρθε εδώ και ο απολογισμός της Α΄θμιας 
Επιτροπής Παιδείας. Γιατί αν ερχόταν θα βλέπαμε ότι εκεί το πλεόνασμα είναι δεν είναι 
100.000,00€; Εκεί γύρω, 180.000,00€.  

Δημιουργείται ένα εύλογο ερώτημα, γιατί αυτή η διαφορά; Μάλιστα να σημειώσω ότι 
όπως λέει το εισηγητικό, η Β΄θμια έχει πληρώσει τη ΔΕΗ σε μια εφαρμογή μιας απόφασης του 
Δ.Σ. του Ιουνίου, με την οποία εμείς ήμαστε αντίθετοι και κατά την οποία πληρώνουν το ρεύμα 
πια, τα σχολεία και όχι ο Δήμος και με βάση αυτή τη διαφορά υπάρχει μια απόφαση και θα το 
δούμε παρακάτω, το κονδύλι που ήρθε από το Υπουργείο να μην ισομοιραστεί όπως γινόταν 
μέχρι τώρα 50/50… 

Πρόεδρος: Τώρα πάτε στο άλλο θέμα. 
Μπέκης: Εγώ θα το εντάξω εδώ στην εισήγησή μου, στο άλλο θα ξαναμιλήσω, να μην 

ισομοιραστεί, αλλά να πάρει πολύ περισσότερα η Α΄θμια απ’ την Β΄ βάθμια.  
Επειδή τώρα μου το λέτε αυτό, εγώ να πω ότι δεν θα ψηφίσω υπέρ του απολογισμού και 

γιατί διαφωνώ με το γεγονός ότι πληρώνει η σχολική επιτροπή, τα σχολεία δηλαδή, απ’ τα 
λειτουργικά τους έξοδα. Πληρώνουν τη ΔΕΗ και πιθανά στερούνται άλλων αναγκών που έχουν 
και γιατί, για μένα είναι πολύ-πολύ παράξενο και ανεξήγητο, αυτή η τεράστια διαφορά ανάμεσα 
στις δύο επιτροπές σε σχέση με το υπόλοιπό τους.  
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Η σχολική επιτροπή, πιστεύω ότι πέραν από το καθήκον που έχει και είναι σεβαστό, να 
παρουσιάσει όσο δυνατόν μεγαλύτερα υπόλοιπα, έχει και ένα άλλο καθήκον, εξίσου σημαντικό 
μην πω σημαντικότερο, να φροντίσει να λειτουργούν με πλήρη εξοπλισμό και πλήρη κάλυψη 
όλων των σχολείων, οι ανάγκες τους. Είναι πολιτική επένδυση στην Παιδεία, δεν είναι σπατάλη 
να έχουν πληρότητα τα σχολεία, αντίθετα είναι πολιτική αποεπένδυσης να φροντίζουμε να 
μεγαλώνουμε κάθε φορά το υπόλοιπο. Το υπόλοιπο να μένει στις τράπεζες, να δίνει τόκο ή δεν 
ξέρω τι άλλο. Προφανώς κάποιο πρόβλημα υπάρχει στην αντιμετώπιση της Α΄βάθμιας και της 
Β΄βάθμιας, όλα τα παιδιά είναι δικά μας και του Δημοτικού και του Γυμνασίου και του Λυκείου 
και των ΤΕΕ και όλα τα σχολεία πρέπει να αντιμετωπίζονται ισότιμα. Γεννά ερωτηματικά ως 
προς αυτή την αρχή αυτός ο απολογισμός σε σχέση με τις δύο επιτροπές. 

Μελιόπουλος: Μια τοποθέτηση θα κάνω. Δεν θα ψηφίσω και εγώ τον απολογισμό. Για 
εμάς δεν τίθεται θέμα γκρίζας διαχείρισης ή δεν ξέρω τι, επ’ ουδενί δεν το συζητάμε αυτό, 
στέκομαι στο γεγονός ότι περίσσεψαν από την προηγούμενη σχολική επιτροπή και απ’ αυτήν 
500.000,00€.  

Για εμάς τα 500.000,00€ αυτά έλειψαν απ’ τα σχολεία ή μπήκαν απ’ την τσέπη των 
μαθητών και των γονιών. Είναι σαν τα πρωτογενή πλεονάσματα της Κυβέρνησης, αυτό ακριβώς. 
Η πρότασή μας είναι και η θέση μας, ότι τα σχολεία έχουν ανάγκες, αναγκάζονται σε ένα ευρύ 
φάσμα να βάζουν τα λεφτά από την τσέπη τους, θέλετε για το σχολικό αθλητισμό, από πού 
πληρώνονται για να συμμετέχουν οι γονείς; Θέλετε τα πακέτα με τα φωτοτυπικά που πάνε οι 
Σύλλογοι Γονέων και Κηδεμόνων; Όλα αυτά τα λεφτά, τα 500.000,00€ να διατεθούν στα σχολεία. 

Γαϊτάνου: Όταν λέω ότι ο τρόπος διαχείρισης της Β΄θμιας, είναι διαφορετικός, να 
ξεκαθαρίσουμε ότι ο τρόπος διαχείρισης της Β΄θμιας είναι συγκεντρωτικός, που σημαίνει ότι το 
κάθε σχολείο μας στέλνει εντολή για οποιαδήποτε προμήθεια χρειάζεται, ενημερωνόμαστε και με 
βάση αυτό κρίνουμε την αγορά ή όχι του συγκεκριμένου αιτήματος του οποίου έχουμε. Αυτό 
μπήκε σε λειτουργία από τότε που άρχισαν να λειτουργούν οι σχολικές επιτροπές, φάνηκε στην 
πάροδο των χρόνων ότι ήταν θετικό γιατί έφερε και κράτησε στο ταμείο της σχολικής επιτροπής 
αυτά τα χρήματα τα οποία υπάρχουνε σήμερα.  

Δεν δέχομαι σε καμία περίπτωση να ακούσω ότι πάνε στα σχολεία κατά βάση γονείς και 
σύλλογοι, υλικά, αν αυτό γίνεται, γίνεται μέσα σε ένα πολύ λογικό πλαίσιο όπως λειτουργούνε 
αυτοί οι θεσμοί, που δεν θα το κρίνω αν είναι σωστό ή είναι λάθος, αλλά η σχολική επιτροπή 
είναι εκεί για τα σχολεία, στα σχολεία σήμερα δεν λείπει τίποτα, οποιοδήποτε αίτημα έρχεται, 
εξετάζεται και από εμάς όταν το ποσό είναι χαμηλό και όταν το ποσό είναι μεγάλο γνωστοποιείται 
σε ένα Δ.Σ.  

Να ξεκαθαρίσουμε ότι υπάρχει ένα νομικό πλαίσιο μέσα στο οποίο η σχολική επιτροπή 
κινείται, το οποίο νομικό πλαίσιο θέτει τη σχολική επιτροπή κατά βάση υπεύθυνη για 
καθαριότητα, για λειτουργικά έξοδα και γραφική ύλη, δεν θέτει το νομικό πλαίσιο σε καμία 
περίπτωση την σχολική επιτροπή υπεύθυνη, π.χ. για απώλεια θρανίων ή απώλεια πινάκων και 
οτιδήποτε, αλλά και μέσα σ’ αυτό το πλαίσιο η σχολική επιτροπή και στο παρελθόν και σήμερα 
κάνει ότι καλύτερο μπορεί για να εξυπηρετήσει την εκπαίδευση, τα σχολεία, τους καθηγητές και 
το μέλλον των παιδιών. Δεν υπάρχει διαχωρισμός σε καμία πιθανότητα ανάμεσα στην Α΄θμια και 
στη Β΄θμια και στις ανάγκες μας και το πνεύμα ανάμεσα στις δύο επιτροπές είναι θετικό και 
λειτουργούμε με βάση τις ανάγκες των παιδιών. Γι’ αυτό το λόγο, έρχεται και το θέμα το επόμενο 
που βλέπουμε μια διαφορά στην κατανομή χρημάτων.  

Τέλος, για να κλείσω, λέω ότι η ΔΕΗ σήμερα βάσει Νόμου πληρώνεται από τα σχολεία, 
δεν είναι κάτι το οποίο δεν πρέπει να πληρώσουν τα σχολεία, τα σχολεία είναι υπεύθυνα γι’ αυτό.  

Σοφιανίδης: Η κα Γαϊτάνου με κάλυψε στα περισσότερα, απλά σαν αρμόδιος 
αντιδήμαρχος αλλά και σαν διευθυντής 20 χρόνια σε σχολείο, μπορώ να σας πω ότι ένας λόγος 
του πλεονάσματος ήταν Νίκο, γιατί παλαιότερα η κατανομή των χρημάτων ήταν 60/40, ένας από 
τους λόγους, 60/40 υπέρ της Β΄βάθμιας. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός μικροφώνου). 
Σοφιανίδης : Από το 2010, πότε έγινε κ. Μαυροκεφαλίδη;  
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός μικροφώνου). 
Σοφιανίδης:… απ’ το 2011 και μετά. Πριν, όλα τα χρόνια, ήταν διαφορετικά. Αυτό είχε 

σαν αποτέλεσμα, τα σχολεία της Α΄θμιας να έχουν εξοπλιστεί τα περισσότερα και καλύτερα, 
νομίζω είναι καλύτερα αυτό που βλέπω τώρα, έχουν πολύ καλύτερο εξοπλισμό, δηλαδή τα 
περισσότερα σχολεία έχουν και laptop και βιντεοπροβολείς μέσ’ στις αίθουσες.  
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Για τη ΔΕΗ ήθελα να αναφερθώ, επειδή λέγεται ότι δεν είναι δουλειά της σχολικής 
επιτροπής να την πληρώνει, είπε η κα Γαϊτάνου ότι η σχολική επιτροπή πρέπει να την πληρώνει 
και άλλωστε αυτό το έχετε ξανακούσει, ότι προέκυψε από απόφαση ημών των διευθυντών από 
παλιά, κάποια στιγμή κάποιοι διευθυντές δεν πληρώσανε την ΔΕΗ, τη ΔΕΗ δεν την ένοιαζε τα 
κράτησε απ’ τα Δημοτικά τέλη, με αποτέλεσμα και οι υπόλοιποι διευθυντές να μην πληρώναμε 
την ΔΕΗ και στο τέλος, αυτά μετακινούνταν όλα στο Δήμο. Αποτέλεσμα, όλα αυτά τα χρόνια, 
τουλάχιστον 15 χρόνια, ο Δήμος πλήρωνε τη ΔΕΗ, ενώ θα πρέπει… είναι υποχρέωση της 
σχολικής επιτροπής να πληρώνει τη ΔΕΗ και όχι ο Δήμος. Εκείνο που μπορώ να πω είναι ότι θα 
μειωθεί και το κόστος της ΔΕΗ προς τις σχολικές επιτροπές, γιατί υπάρχει απόφαση να μπούνε 
μετρητές στις καινούργιες συμβάσεις των κυλικείων. Το μεγάλο ποσοστό του ρεύματος ήταν η 
κατανάλωση που γινότανε απ’ τα κυλικεία. Οι κυλικειάρχες γι’ αυτό δίνανε και μεγάλες 
προσφορές κατά μαθητή, γιατί είχανε τζάμπα το ρεύμα. Οπότε τώρα που θα ξέρουν στις 
καινούργιες συμβάσεις τους, ότι θα υπάρχουνε μετρητές της ΔΕΗ, φαντάζομαι ότι τα πράγματα 
στην κατανάλωση της ΔΕΗ για τη σχολική επιτροπή, θα είναι καλύτερα. 

Μπέκης: Πολύ σύντομα να πω ότι δεν αμφισβητώ ούτε την καθαρότητα κανενός ούτε 
τίποτα, αυτό που για μένα δημιουργεί πρόβλημα θα το ξαναπώ, είναι αυτή η μεγάλη διαφορά, 
έπαιρναν από το 2011 50/50 ή περίπου 50/50, έτσι; Από πότε; 

Γαϊτάνου: Από πέρυσι κ. Μπέκη. 
Μπέκης: Όχι από πέρυσι, γιατί ήμουν στην σχολική επιτροπή, εδώ και δύο χρόνια 

ήτανε…. τουλάχιστον δυο χρόνια, ήμουν μέλος εγώ. Άρα δεν είναι από εκεί τα λεφτά. Είναι τα 
λεφτά ίσως αυτό που είπε η κα Γαϊτάνου, ότι υπάρχει καλύτερη διαχείριση με το συγκεντρωτικό 
σύστημα, ίσως, υπάρχει μεγαλύτερη οικονομία, υπάρχει μια τέτοια προσέγγιση καλύτερη…. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός μικροφώνου). 
Μπέκης: …..και… όχι δεν έχει μεγαλύτερο κόστος, δεν έχει καθόλου μεγαλύτερο κόστος 

και μάλλον το αντίθετο συμβαίνει. Το ξέρω το θέμα λοιπόν, ήμουνα και στην επιτροπή, είμαι 
στην ΕΛΜΕ χρόνια, 20 χρόνια και ξέρω ότι δεν υπάρχει τέτοιο πράγμα. Τα κόστη είναι περίπου 
τα ίδια, όλα τα σχολεία μας είναι τα ίδια, τώρα, αν η Α΄θμια λειτουργεί με άλλο σύστημα και εκεί 
υπάρχει ένα ερώτημα, πως γίνεται αυτό; Πως γίνεται δηλαδή η Β΄θμια να λειτουργεί έτσι όπως 
είπε η κα Γαϊτάνου και είναι σωστό, το εγκαινίασε ο κ. Καγκελίδης αυτό το σύστημα, το θυμάμαι 
πολύ καλά, πως γίνεται λοιπόν η Β΄θμια να λειτουργεί έτσι και η Α΄θμια αλλιώς; Δεν υπάρχει 
ένας Νόμος που προβλέπει ενιαία λειτουργία; Μήπως, ένας από τους δύο τρόπους είναι 
παράτυπος; 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση λόγω ομιλίας της δημοτικής συμβούλου Χ.Γαϊτάνου 
εκτός μικροφώνου) 

Πρόεδρος: Όχι κα Γαϊτάνου. Τι να απαντήσετε αν είναι ή δεν είναι παράτυπο; Δεν είναι 
παράτυπος θα πείτε. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση λόγω ομιλίας της δημοτικής συμβούλου Χ.Γαϊτάνου 
εκτός μικροφώνου) 

Πρόεδρος: Ναι….. πως λειτουργεί η μια και η άλλη, εν πάση περιπτώσει, δώστε μια 
απάντηση. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση λόγω ομιλίας της δημοτικής συμβούλου Χ.Γαϊτάνου 
εκτός μικροφώνου) 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου παιδείας Γ.Σοφιανίδη; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν επτά (7) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Ν.Μπέκης, Α.Αποστολόπουλος, 

Π.Παπαδίνα, Σ.Ελευθεριάδου, Γ.Μελιόπουλος, Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 10-2-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Παιδείας Γεωργίου Σοφιανίδη. 
2.- Την υπ’ αριθ. 2/2015 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της Σχολικής Επιτροπής 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του άρθρου 96 του 
Ν.3463/2006 και της με αρ.πρωτ.8440/24-2-2011 απόφασης του ΥΠ.ΕΣ.Α.Η.Δ. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
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Εγκρίνει την υπ’ αριθ. 2/2015 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της Σχολικής 
Επιτροπής Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης, με την οποία εγκρίθηκε ο απολογισμός της για το 
οικονομικό έτος 2014, ως εξής: 

 
 

ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ  ΣΥΝΟΛΟ 
ΕΣΟΔΩΝ 

ΣΥΝΟΛΟ 
ΕΞΟΔΩΝ 

ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ 
ΥΠΟΛΟΙΠΟ 

ΔΕΥΤΕΡΟΒΑΘΜΙΑΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ 
ΔΗΜΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 1.143.387,80€ 641.965,88€ 501.421,92€ 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  84 / 2015 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Η. Μπατσαράς  
Θ. Κορωνάς  Σ. Λυκοστράτης  
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 27 - 2 -2015 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
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